
Grundejerforeningen Søgaarden, Gniben 

 

Dagsorden/Referat fra bestyrelsesmøde 

Dato og tid: søndag d. 15. januar 2023 

Sted: Virtuelt møde kl. 10.30 

Niels J. Kindberg (formand) 

Søren Helstrup Gregersen (kasserer) 

Bjørn B. Johannsen (næstformand) 

Just Warrer Hornbæk (sekretær) 

Lene Hjelm Poulsen (medlem) 

Ingeline Bonde (suppleant) 

Mogens Nielsen (suppleant) 

 

Afbud/fraværende:  

Referent: Just 

1. Formel godkendelse af referat af vores seneste bestyrelsesmøde 13/11/2022, som 
blev rundsendt 17/11/2022 (Niels/Just) 

2. Status på igangværende opgaver: 
    a) Status på vedligehold af veje, herunder gruspåfyldning i enkelte vejrabatter & i 
svinget Strandmågevej/Duevej etc. (Bjørn/Søren/Niels) 
    b) Status på udskiftning af skilte i området generelt og opsætning af 
markeringspæle/pullerter i svinget Strandmågevej/Duevej (Just/Bjørn) 

3. Status vedr. henvendelse fra medlem om TDC’s planer om opsætning af ny telemast 
(Niels) 

4. Status vedr. henvendelse fra Odden-borger vedr. Molslinjens planer om udvidelse af 
vej og indsættelse af større færgekapacitet (Lene/Niels) 

5. Henvendelse fra medlem vedr. bord/bænkesæt på grundejerforeningens 
fællesområde ved Strandmågevej (Niels) 

6. Evt. 

 
 

  



Referat: Ansvarlig: Frist: 

1. Godkendelse af referat af vores seneste 

bestyrelsesmøde 13/11/2022 

 

Referat er godkendt uden bemærkninger.  

 

 

 

Niels/Just 

 

 

 

2. Status på igangværende opgaver: 

 

 

a. 

Status på vedligehold af veje, herunder 
gruspåfyldning i enkelte vejrabatter & i svinget 
Strandmågevej/Duevej etc.  
 

Vejareal omkring Ørnevej og Duevej hvor der bygges 

er meget hullet. Bygherrerne mindes per e-mail om at 

reparere vejen inden hullerne bliver for dybe/vejen 

bliver ødelagt. 

 

 

 

b.  

Status på udskiftning af skilte i området generelt og 
opsætning af markeringspæle/pullerter i svinget 
Strandmågevej/Duevej  

 
Efter genopretning af svinget 
Duevej/Strandmågevej med pullerter ser det ud til 

at vejen er tilbage på det oprindelige spor som 
efter hensigten. 
 

Vi har fået en henvendelse omkring 
Strandmågevej/Gnibenvej at lastbilerne ”skærer” 

svinget når de kører ud på Gnibenvej. Vi vurderer 
situationen ved næste vejsyn. 
 

Alle hastigheds skilte er udskiftet med nye. 
Vi får genoptaget opgaven til vejsyn med at rette 

vejskilte og flyttet skiltet ved 
Duevej/Drosselsvinget ind til siden. 
 

Efterhånden har de sidste husstande rettet stakit 
og bevoksning ind iht påbud fra vejsyn (af hensyn 

til vej bredden). 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
Niels 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niels 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Just 

 

 

 

 

Niels 

 

 

 

3. Status vedr. henvendelse fra medlem om TDC’s planer 
om opsætning af ny telemast. 

Vi har sendt skrivelse til kommunen for at påvirke 

placeringen og fået bekræftelse på modtagelsen. Vi 
følger op på sagen. 

 

 
 

 
Niels 

 



. 

 
4. Status vedr. henvendelse fra Odden-borger vedr. 

Molslinjens planer om udvidelse af vej og indsættelse 
af større færgekapacitet. 

Vi har aktiveret Digelaget, og afventer reaktioner 
fra nabogrundejerforeningerne og Digelaget ift 

eventuel næste skridt (vurdering af situationen 
omkring havmiljø og trafikforholdene, samt 

hvordan om der er chance for at påvirke Molslinjens 
planer) 

 

 

 

 

 

 

Niels/Lene  

 

 

 

 

 

5. Henvendelse fra medlem vedr. bord/bænkesæt på 
grundejerforeningens fællesområde ved 
Strandmågevej. 
 
Der er kommet en medlemshenvendelse vedr. 

indsyn på deres matrikel fra bænk på 
grundejerforeningens fællesareal ved nedkørslen 

ved Strandmågevej. 
 
Som aftalt på tidligere generalforsamling er 

bænken som der har stået der i mands minde 
blevet genetableret med en ny oven på det gamle 

fundament. Det er et ønske fra 
grundejerforeningens medlemmer, ligesom man 
kan se at vores nabo grundejerforeninger har 

bænke ude ved vandet. 
 

Vi kigger nærmere ind i historikken omkring 
genetablering af eksisterende bænk og nærmere 

ind i retningslinjer ift grundejerforeningens 
fællesområde og strandbeskyttelseslinje/zone, og 
tager herefter en nærmere dialog med 

medlemmet. 
 

 

 

 

 

 

Alle 

 

 

 

 

 

 

 

Niels 

 

6. Eventuelt. 
 

Vi har et formelt punkt til næste bestyrelsesmøde 
vedr. affalds sortering i forbindelse med udvidelse 
af ordningen. 

 
Generalforsamling er den søndag 4/6-2023. 

 
 
Næste møde søndag 19 marts 2023 10.30. 

Alle  

 

 

 


